

Date: 10 June 2024

التاريخ: 10 يونيو 2024

To : Boursa Kuwait Company
Dear Sir,

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين
تحية طيبة وبعد،،

**Subject: Supplementary Disclosure regarding the
Redemption of Additional Tier 1 (AT1) Capital
Sukuk issued by Kuwait International Bank
(KIB) on 10 June 2019**

**الموضوع: إفصاح مكمل بشأن استرداد صكوك ضمن الشريحة
الأولى الإضافية لرأس المال الصادرة من قبل بنك الكويت الدولي
(KIB) بتاريخ 10 يونيو 2019**

Reference to the Capital Markets Authority's Regulations concerning Disclosure of Material Information and to Chapter 4, Module (10), Article 4-1-1 of the Executive Bylaws issued on 9 November 2015.

بالإشارة إلى تعليمات هيئة أسواق المال الخاصة بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها، وإلى المادة 1-1-4 بالفصل الرابع بالكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية الصادرة بتاريخ 9 نوفمبر 2015.

Further to our previous disclosure dated 08 May 2024 regarding KIB's notification to the sukuk- holders of its intention to recall the perpetual sukuk classified as Capital (AT1) sukuk which were issued on June 10th 2019, we would like to advise that on 10th June 2024, Kuwait International Bank (KIB) has successfully concluded the call back of the \$300 million Additional Tier 1 Capital Sukuk issued on 10th June 2019. Attached is the Supplementary Disclosure Form, (Annexure No. 12).

والحاقاً إلى إفصاحنا السابق بتاريخ 08 مايو 2024 بخصوص قيام مصرفنا بإرسال اشعار لحاملي الصكوك بشأن نية استرداد الصكوك الدائمة والمدرجة ضمن الشريحة الأولى لرأس مال البنك، والتي أصدرت بتاريخ 10 يونيو 2019، نحيطكم علماً أنه بتاريخ 10 يونيو 2024، قام بنك الكويت الدولي (KIB) بإتمام استرداد صكوك ضمن الشريحة الأولى الإضافية لرأس المال بمبلغ 300 مليون دولار أمريكي بنجاح، والصادرة بتاريخ 10 يونيو 2019. مرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل (ملحق رقم 12).

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،



محمد سعيد السقا
Mohamed Said EL Saka
نائب الرئيس التنفيذي
Deputy Chief Executive Officer

Supplementary Disclosure Form

Date	10 June 2024
Listed company	Kuwait International Bank
Disclosure title	Supplementary Disclosure regarding the Redemption of Additional Tier 1 (AT1) Capital Sukuk issued by Kuwait International Bank (KIB) on 10 June 2019.
Date of Previous Disclosure	08 May 2024
Developments that occurred to the disclosure	We would like to advise that on 10 th June 2024, Kuwait International Bank (KIB) successfully concluded the call back of the \$300 million Additional Tier 1 Capital Sukuk issued on 10 th June 2019.
The financial effect of the occurring developments (if any)	No financial impact.